
Rada skoly 29.9.2020 – zapis 

Zapisovatel: Marian Vojtko 

Zucastneni: Juraj Kolesar, Silvia Prochazkova, Adriana Garrett, Veronika Zbojova, Marian Vojtko 

1) Výsledky hospodárenia 2019/2020 – plnenie – vyhodnotenie rozpoctu 
- Prijmy: vdaka dotacii koli korone vo vyske 2290 EUR vysli nakoniec prijmy v plusovych 

cislach oproti budgetu 

- Vydavky: celkove naklady zatial k 29.9.2020 na urovni 79020,54 EUR 
- K dnesnemu dnu teda zatial prijmy minus vydaje na urovni +2074,44 EUR 
- fUz sa nepredpoklada, ze by prisla nejaka dalsia faktura spatne do rozpoctu 2019/2020 
 

a. Rozpocet na 2020/2021 
i. Este nie je updatnuty o + 1 ziaka naviac, ktory pribudol na poslednu chvilu 

(jeden ziak odisiel, dvaja sa prijali) – preto zmena z povodnych 20 ziakov na 

21 ziakov 
- Vid .xlsx priloha 

 

 

 

2) Voľba zástupcu rodičov triedy prvákov do Rady školy – novy rocnik „vlcat“ 

a. Nebude sa menit pocet zastupcov rodicov v rade skoly, nebudu ani volby do RS za 
novy rocnik „vlcat“ 

b. Juraj Kolesar podal navrh na zriadenie „rady rodicov“, ktora by riesila operativne veci 

medzi rodicmi a nasledne by komunikovali na zastupcov rodicov v Rade SKoly 
i. Juraj pripravi komunikaciu na „radu rodicov“ a odprezentuje ju na dalsej 

Rade skoly zastupcom ucitelov a zriadovatela 

 
3) Výberové konanie na riaditeľa SZŠ Felix 

a. Janka Halikova je docasne poverenou riaditelkou (odkomunikovane cez EduPage) 

b. Nastup noveho riaditela musi byt 1.4.2021, idealny termin pre nastup riaditela by 
vsak bol 1.9.2021 

c. Vyberove konanie bude vypisane a zacina 1.10.2020 

i. Dorucenie ziadosti na kandidata „riaditel skoly“ a uzavretie posielania 
ziadosti do 28.2.2021 

ii. Otvaranie ziadosti v priebehu marca 2021 na Rade skoly 

 
4) Príprava zmeny priestorov školy 

a. Skolsky rok 2020/2021 je pre SZŠ Felix poslednym na obchodnej akademii 

b. Od 9/2021 sa musia najst nove skolske priestory pre FELIX 
i. Potencialne nove priestory 

1. Budova na Skolskej ulici (SOU Stavebne) – priestory velke, az do 9 

rocnika, problem so stravovanim (kapacitne) 



2. Budova, kde sidli CVTI (informatici) – islo by o prenajom na 5 rokov 

(„vypozicka zadarmo“) - ide o statnu budovu, ktora si vsak vyzaduje 
vstupne CAPEX naklady, nie je tu telocvicna 

3. Zriadovatel preveri dostupnost (moznosti) volnych novych priestorov 

na byvalej zdravotnej skole za Billou 
 

5) Plan zasadnuti rady skoly na dalsie obdobie 

a. Na google drive zverejneny navrh terminov - 
https://docs.google.com/document/d/1G0zcic-eCcZ1_QmarsM__Qtg0Ku6mQsi/edit 

b. Dalsie stretnutie rady skoly v 12/2020 – hlavnym bodom meetingu bude o.i. update 

k novym priestorom  
 

- Vid prilozeny .docx subor 
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